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Breda, 11 juni 2017 
 
Betreft: Vragen ex. art. 40 RVO 
 
Aan het college van B&W van Breda 
  
Onderwerp: Sluiting van Fort Oranje 
 
Geacht college, 
 
Als eerste zijn wij blij dat er na vele jaren eindelijk algehele erkenning is voor de 
problematiek op Fort Oranje. Ruim vijf jaar geleden vroeg SP Breda al aandacht voor 
de misstanden op Fort Oranje. De oproep destijds om een eind te maken aan de 
uitzichtloze situatie op de camping vond echter weinig gehoor. De gevolgen van 
falend beleid op het gebied van criminaliteit, arbeidsmigratie, schuldhulpverlening en 
wonen, worden hier pijnlijk duidelijk. Veel gemeenten uit de regio keken liever de 
andere kant op of nog erger: droegen er zelfs aan bij door probleemgezinnen door te 
verwijzen naar campings als Fort Oranje. 
 
SP Breda is blij om te zien dat een integrale samenwerking in onze regio nu een 
einde maakt aan de mensonterende situatie welke afgelopen jaren ontstaan is op 
Fort Oranje. Met alleen populistische praat als ‘bulldozer erover’ en ‘keihard 
aanpakken’ ben je er namelijk nog niet. Fort Oranje is een laatste toevluchtsoord 
voor veel gescheiden vaders, dakloze jongeren en gezinnen met problematische 
schulden. Het heeft lang geduurd, maar vrijdag jl. is dan eindelijk bekend gemaakt 
dat de sluiting op handen is en vooral dat mensen hulp gaan krijgen. 
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Welke impact heeft de sluiting van Fort Oranje voor de Gemeente Breda? 
2. Wat zijn de financiële gevolgen van de sluiting in zijn geheel en hoeveel komt 

daarvan voor rekening van Gemeente Breda? 
3. Hoe en waar worden de 624 bewoners van Fort Oranje geherhuisvest? Is dit 

via een verdeelsleutel over West-Brabant of wordt de laatst bekende 
woonplaats aangehouden zodat bijvoorbeeld ook een gemeente als 
Rotterdam haar verantwoordelijkheid neemt? 

4. Wat betekent de sluiting voor de Bredase woningcoöperaties? Zijn zij hierbij 
betrokken geweest tot nu toe? Zo ja, welke afspraken zijn er met hen 
gemaakt? 

5. Hoeveel van de 624 bewoners komen in aanmerking voor een betaalbare 
woning in Breda? Hoe voorkomt u dat hierdoor de wachtlijsten nog verder 
oplopen? 

6. Heeft dit ook gevolgen voor de opgave van 1600 goedkope huurwoningen? 
Wordt dit aantal naar boven bijgesteld? 



7. Wat betekent de sluiting voor de Bredase hulpverlenende instanties? Zijn zij 
hierbij betrokken geweest tot nu toe? Zo ja, welke afspraken zijn er met hen 
gemaakt? 

8. Hoeveel van de 624 bewoners komen in aanmerking voor hulpverlening 
gefinancierd via het zorgbudget (Wmo) van de Gemeente Breda? Hoe 
voorkomt u dat de tekorten hierop verder oplopen? 

9. Bent u bereid aangezien het een landelijk probleem betreft, de landelijke 
overheid om fianciële steun te vragen voor het herhuisvesten van de 624 
bewoners van Fort Oranje?  

10. Bent u tevens bereid om vanwege diezelfde reden extra geld te vragen voor 
de hulpverlening zodat die niet ten koste gaat van de toch al krappen Wmo-
budetten van de diverse betrokken gemeenten? 

11. In februari van dit jaar gaf de Burgermeester van Zundert aan dat een sluiting 
enkel mogelijk was na de komst van een nieuwe wet. Is deze nieuwe wet nu 
een feit? Of is er toch een andere mogelijkheid gevonden om tot sluiting over 
te gaan? 

12. Is deze werkwijze met betrekking tot Fort Oranje een voorbeeld van hoe 
voortaan met dergelijke vrijplaatsen bestuurlijk wordt omgegaan? Hoe gaat u 
in de toekomst voorkomen dat opnieuw dergelijke vrijplaatsen ontstaan? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Inge verdaasdonk     Bas Maes 
Commissielid SP Breda    Fractievoorzitter SP Breda 
 
 
 

 


